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AUNING SKOLE  

 

Referat 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Tirsdag 29. november 2022 kl. 18.00-21.00 
OBS: Mødet afholdes VID Erhvervsuddannelser, Århusvej 49, 8500 Grenå 

 
 
 

 
 
 
 
 

  

Deltagere: 
 
Forældrevalgte: Morten Kirkegaard Jensen, Tommy Larsen, Mette Fomsgaard, Heino Ydegaard, 

Helene Hastrup, Thomas Bang og Søren Blach 

Medarbejderrepræsentanter: Emil Kjærholm Jørgensen & Birgitte Brix 

Repræsentant fra ungdomsuddannelse: Bo Nørregaard Jensen – Viden Djurs 

Repræsentant fra lokalt foreningsliv: Vakant 

Elevrepræsentanter: Oliver & Simon 
 
Ledelse: Anne Illeborg & Lissi Pedersen  
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DAGSORDEN 
Mødeleder : Søren Blach 

Referent : Lissi Pedersen 
 

 
Sagsfremstilling 
orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

 
Tid og 
ansvarlig 

 
Indhold 

 
Beslutning 
Hvem gør hvad og 
hvordan? 

 
1. 

 
Godkendelse af dagsorden (B)  
Her meddeles hvis der er ønske om 
underpunkter skrevet ind under evt. 

 
2 min 
 
Alle 
 

 
Godkendt. 
 
Afbud fra Mette, Thomas og Tommy 
 
Velkommen til Emil Kjærholm Jørgensen, som er ny medarbejder-
repræsentant i skolebestyrelsen (pædagog i SFO og spec.) 
 
Tak for invitationen til at afholde mødet på Videndjurs. 

 

 
2. 

 
Rundvisning Viden Djurs 

 
15 min 
BN 

 
Direktør Bo Nørregaard Jensen, Videndjurs, viste rundt og fortalte 
om skolens mange uddannelser og aktiviteter. (HTX, EUX, sme-
deuddannelsen, elektriker, autouddannelsen og gastronomi) I an-
dre lokaliteter udbydes HHX, medieuddannelserne og landbrugs-
skole samt 10. klasser, skolepraktiklokaliteter i Grenaa Centrum, 
IT- College og Brazil Football College samt VID Detail.  
Videndjurs er som samlet erhvervsskole etableret i 2014. (Gre-
naa, Rønde, Ebeltoft og Kalø) 
Erasmus +-midler kan bl.a. være med til, at skolens studerende 
kan komme forholdsvist billigt på studietur.  
Det er vitalt for skolen, at der er gode busforbindelser til og fra 
skolerne - også eks. fredag eftermiddag/aften. Skolen har en sam-
let omsætning på ca. 185.000.000 kr.  
 

 

 
3. 

 
Viden Djurs 

 
30 min 
BN 
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4. 

 
Nyt fra skoleledelsen 

 
20 min 
AI 

Budget 2023 er fremlagt for alle aftaleholdere i fredags. Der 
mangler præcise tal for eks. tilskud til modtagelsesklasser, m.m. 
Ledelsen er fortrøstningsfulde i forhold til det fremlagte. Ledelsen 
tilstræber at udsende materiale til skolebestyrelsen inden næste 
møde. 
Den aktuelle økonomiske opbremsning betyder ikke, at alle ”jule-
aktiviteter” på skolen bremses - incl. juleerkendtligheder til perso-
nalet. Vi tænder det store træ i skolegården d. 1. dec., men færre 
timer og dage. I forhold til stor opmærksomhed på energiforbrug 
og arbejdsmiljø, så er temperaturen hævet en anelse i forberedel-
seslokaler og kontorer. 
Lederteamet har haft formøde om skoleudviklingssamtalen, som 
finder endeligt sted d. 13. dec., hvorefter skolebestyrelsen inddra-
ges.  
Den aktuelle ledelsesevaluering er gennemgået med Anne og af-
delingslederne og fremlægges for personalet afdelingsvist på de-
cembermødet. 
Den nye specialklasse U4 er kommet godt fra start, hvilket også 
gælder de 2 nye afdelingsledere. 
Sammen med VIA i Århus har udskolingen fået mulighed for i for-
året at etablere et læringsforløb for personalet om ”Fagene i Be-
vægelse”. 
 
Ny aftale vedr. skolefotografering forventes indgået i morgen. 
Vi holder pædagogisk dag d. 1. december for hele personalet, 
hvor der drøftes meddelelsesbog igen samt elevernes deltagel-
sesmuligheder. 
 
Til næste møde følger ledelsen op på data i forhold til aflysninger i 
to-lærer-timerne i indskolingen (0..-3. kl.)  
Data på aflyste timer i udskolingen har i gennemsnit været 1,1 lek-
tion pr. klasse. 

 

 
5.  

 
Sundhedspolitik 

 
20 min 
AI + øvrige 

 
Bilag (oplæg fra arbejdsgruppen) er udsendt med dagsordenen. 
 
Oplægget er også drøftet i dag i skolens LMU (personaleudvalg) 
Bemærkningerne fra LMU blev kort gennemgået og kommenteret. 
Der er ligeledes indkommet bemærkninger fra et fraværende sko-
lebestyrelsesmedlem.  
Vigtigt at huske på, at børn får ro og tid til at spise. 
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Arbejdsgruppen tager de samlede bemærkninger med tilbage og 
redigerer oplægget før endelig beslutning. 
Herefter pågår en proces med implementering af den nye sund-
hedspolitik blandt det pædagogiske personale. 
Generelt skal vi på skolen huske at informere om, at køleskabene 
i klasserne skal rengøres for at sikre, at de bliver brugt.  
Hvem har opgaven? 
 

 
6. 

 
Fællesskaber for alle 

 
20 min 
AI 

I forbindelse med formulering af politikken ”Fællesskaber for alle” 
blev der nedsat en tværgående arbejdsgruppe til  ”Styrkelse af læ-
ringsmiljøer”. Arbejdsgruppen har bl.a. produceret en video, der 
omhandler elevernes muligheder for ”deltagelse”. Ligeledes er der 
lavet en ”dækkeserviet”, der beskriver vejene for elevernes mulig-
heder for ”deltagelse”.  
Anne uddyber målsætningen og materialerne. 
Personalet arbejder videre med materialet på den pædagogiske 
dag d. 1. dec. 

 

    
 

 

     

 
7.  

 
Præsentationsvideo - bestyrelse 

 
5 min 
Simon 
 

 
Status på færdiggørelse af de enkelte skolebestyrelsesmedlem-
mers præsentationsvideoer. Kun en enkelt mangler… 
Søren tager kontakt og vender tilbage til elevrepræsentanterne. 

 

    
 

 

 
8.  

 
Nyt fra bestyrelsesformanden (O) 
Orientering om aktuelle sager 
 

 
5 min 
MKJ 

 Der er fortsat dialog med skolebestyrelsen i Børneby Nord. 
 
Skolebestyrelsesformand og skoleleder, m. fl. har deltaget i Kon-
taktudvalgsmødet d. 9. nov. Der var en konstruktiv dialog med 
Børne- og Ungdomsudvalget og de øvrige institutioner og skoler 
om de aktuelle udfordringer. Auning skole modtog positiv feed-
back for den nye skolevideo og energioptimering. 

 

 
9. 

 
Nyt fra elevrådet (O) 
Orientering om aktuelle forhold. 
 

 
5 min 
Simon & 
Oliver 

 
Elevrådet fremlægger deres ansøgninger til projekter/ønsker for 
skolebestyrelsen. 
 
Elevrådet har følgende forslag til skolebestyrelsen: 
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1) Ansøgning om et grupperum til 9. årg. (muligheder for 

samarbejde/gruppearbejde - skal kunne bookes) 

2) Mere praktik i udskolingen ønskes.(www.eva.dk/praktik) 

1-2 uger på 8. og 9. årg. 

3) Vi mangler siddepladser (bænke og stole) til pauser og 

mulighed for at være fælles - særligt på 9. årg. 

Der er ligeledes et 4. forslag på vej. (næste møde) 
 
Positiv feedback til elevrådet for deres konstruktive forslag. Anne 
fortæller om det videre forløb. Kunne forældrepraktik og gæstelæ-
rere være et alternativ? 
Emil, Birgitte, Anne og Lissi drøfter det videre forløb med elevrå-
det. 

 
10. 

 
Nyt fra medarbejder- 
Repræsentanterne (O) 
Orientering om aktuelle forhold 
 

 
5 min 
BX & EKJ 

 
Personaet har netop holdt en fin julefrokost med mange deltagere. 
Temperaturen i huset har stor betydning for arbejdsmiljøet. Pedel-
lerne undersøger lige nu, om der er kuldebroer i huset, da det er 
svært at regulere. 
Alle har nu gjort sig erfaringer med den nye ”meddelelsesbog”. 
 

. 

 
11. 

 
Den gode historie (B) 
Hvilken god historie / fakta ønsker 
vi at fortælle. 

 
5 min 
HH 
 
 

 
Det gode samarbejde med ungdomsuddannelserne i Grenaa og 
Videndjurs. Aktuelt har der netop været 2 lærere i erhvervspraktik 
på EUD på Videndjurs, så personalet kan få mere viden om ud-
dannelserne og dermed kunne formidle videre til eleverne og kva-
lificere deres valg.9SI klassen har her i efteråret været på studie-
besøg på HTX-afdelingen på Videndjurs. 
 

 

 
12. 

 
Eventuelt 

 
5 min 
Alle 
 

 
Smart, parat, smart (6. årgang deltager lige om lidt) 
 
Personalet håndterer både besparelser og kulde rigtigt flot, under-
streger Anne. 

 
 

           
Punkter til 
kommende 
møde: 

  
          Sundhedspolitikken (til godkendelse) 

 

http://www.eva.dk/praktik
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 Fremtidige mødedatoer 2023 
 
31.01.23 
28.02.23 
28.03.23 
25.04.23 
30.05.23 
20.06.23 

   

 


